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              Menu 
                                        March 18-22, 2024 
 
 
 
 
 
 
l Burger according to Grandma’s recipe from mixed minced meat with mashed potatoes, creamy mushroom 

sauce and cucumber salad 1,6,9,11,12    
Großmutters Hacksteak aus gemischtem Hackfleisch mit Kartoffelpüree, Pilzrahmsauce und  

Gurkensalat 1,6,9,11,12  

EUR 9.90 

l Pasta with beans, fresh tomatoes, garlic and parmesan cheese 1,6,9,15 

Pasta mit Bohnen, frischen Tomaten, Knoblauch und Parmesan 1,6,9,15   
EUR 9.90 

l “Vegan climate plate” –  Gnocchi casserole with tofu, vegetables, pumpkin seeds and tomatoes –  
au gratin with vegan cheese 1,7,8,12   

„Veganer Klimateller“ – Gnocchiauflauf mit Tofu, Gemüse, Kürbiskernen und Tomaten -  
mit veganem Käse überbacken  1,7,8,12  

EUR 9.90 
 

 l  Mixed leaf lettuces with sweet & sour lentils and tuna, served with baguette 1,2,12   
Bunter Salat mit süß-sauren Linsen und Thunfisch, buntem Blattsalat, dazu Baguette 1,2,12    

EUR 9.90 
 

 l Miso fish with baked potatoes, mixed vegetables and sesame sauce  1,2,7,8,15   
Miso Fisch mit gebackenen Kartoffeln, buntem Gemüse und Sesamsauce 1,2,7,8,15    

EUR 9.90 

 

 
Minerva salad / Minerva Salat:  - small / klein EUR 3.30  - large / groß EUR 4.90 
Soup of the day / Tagessuppe: - small / klein  EUR 3.30  - large / groß EUR 4.90 

Cake/dessert – Kuchen/Dessert: EUR 2.50 
 

 

 

List of allergens: 1 = grains, 2 = fish, 3 = crustaceans, 4 = sulphur dioxides and sulfites, 5 = celery, 6 = milk and lactose,  
7 = sesame seeds, 8 = nuts, 9 = eggs, 10 = lupins, 11 = mustard, 12 = soy, 13 = molluscs, 14 = peanuts, 15 = garlic 

Allergen-Verzeichnis: 1 = Getreide, 2 = Fisch, 3 = Krebstiere, 4 = Schwefeldioxide und Sulfite, 5 = Sellerie, 6 = Milch und 
Laktose, 7 = Sesamsamen, 8 = Nüsse, 9 = Eier, 10 = Lupinen, 11 = Senf, 12 = Soja, 13 = Weichtiere, 14 = Erdnüsse, 15 = 
Knoblauch 


